
Ceste, pločniki...
Tudi kar lepo število cest bi

bilo še treba rešiti?
»Zavzemamo se za ureditev

križišča Bambič, za pločnike
na Zupančičevi in Partizanski
cesti. Treba je dokončati drugo
vpadnico v Grosuplje z avtoce-
ste, skozi Jerovo vas, urediti
Adamičevo, podaljšek ceste
Ob Grosupeljščici in Cesto na
Krko. Dolina Krke, Dobrepo-
lje, vikendi okoli Višnje Gore,
vse to je zaradi slabih cest
odrezano od matičnega Gro-
supljega. Je potem čudno, če
vikendaši in turisti hodijo ku-
povat drugam, čeprav je djje?!
Pomembnosti ustreznih cest-
nih povezav se dosti premalo
zavedamo.«

In kaj za konec pravite na
vse bolj glasne zahteve, naj
Grosuplje dobi status mesta?


